
kérdés, észrevétel válaszunk

A logisztika ágazati képzésbe is jó lett volna picit jobban belelátni
Sajnáljuk, változtattunk és a 2. nyílt naptól logisztikai foglalkozást is 

szerveztünk. Köszönjük a javaslatot!

Érdekelne, hogy a tanári kar teljes-e vagy esetleg van pedagógushiány? Pont logisztikát 

tanító pedagógust kerestek nemrégiben....

A nyáron feltöltöttük a teljes tanári állományt, nincs hiányzó 

pedagógus. Ahol pár óra nem ellátott ott szakos kollégáink felvállaták 

a plusz órákat. 

Milyen felvételi ponthatárok voltak elmúlt években?

A 2023 április ponthatárok 10%-al magsabbak voltak mint előző 

években. Most átlag 130 ponttal lehetett bekerülni alsó határként, 

előző években minden ágazaton elég volt 115-117 pont.

Kérdésem nincs. De két szakot fogunk megjelölni önöknél! Nagyon szimpatikus volt az 

iskola! köszönjük:)

Egyenlőre még nincs. Amennyiben lesznek kérdések keresni fogjuk önöket. várjuk

Nagyon szépen köszönjük a lehetőséget, hogy betekinthettünk az iskola életébe. Ez 

rendkívül nagy szervezést igényelt az Önök részéről, a gyerekek lelkesek voltak és élvezték 

a programokat. Ami némileg árnyalta a képet, megdöbbentő látványt nyújtott, az a rengeteg 

dohányzó diák🥴, ami belépéskor fogadott….

A reggeli cigarettázás sajnos korosztályos probléma, leginkább a 

bekerülő kilencedikesek gondolják úgy, hogy felnőttek, akkor lehet. 

Aztán szerensére az évek alatt benő a fejük lágya és sokkal 

kevesebben tartják ezt sikknek. Szerencsére ott reggel elszívják az 

utolsó szálat és napközben sehol az épületben nincs megbúvó 

próbálkozás sem. Hogy ki ad pénzt nekik cigire? 

Egyelőre nincsen kérdésünk. Köszönjük szépen a kedves fogadtatást a nyílt napon! köszönjük:)

Mennyi volt az előző években a felvételi ponthatár?

A 2023 április ponthatárok 10%-al magsabbak voltak mint előző 

években. Most átlag 130 ponttal lehetett bekerülni alsó határként, 

előző években minden ágazaton elég volt 115-117 pont.

Tisztelt Igazgató helyettes asszony!

A lányom a közlekedés, szállítmányozás ágazatot szeretné megjelölni. Ezen a szakon a 

tájékoztatás szerint angol és német nyelvet fognak tanulni, melyik nyelvvizsgára készítik fel 

a tanulókat?

Ha szabad ilyet kérdezni, tavaly mi volt a legalacsonyabb pontszám amivel felvételt nyertek 

Önökhöz?

Válaszát előre is köszönjük!

A nyelvizsga inkább csoportfüggő. Mindig az adott csoport és adott 

tanár dönt és készülnek célirányosan. Rigó utcait soha, de sokan BME 

vagy BGE által szervezettre mennek, szeretjük a TELC vizsgákat is. A 

legalacsonyabb pontszám 130 körül volt, ez a most nem indítandó log 

osztálban volt, az oklevlsene 135, a nyeken 134

német nyelvi oktatás van-e

Minden diák azzal a nyelvvel kezd amit tanult általánosban , vagy 

kezdheti az angolt kezdőként. Második nyelv mindenkinek vagy 

német vagy a németeseknek angol. 



Köszönjük szépen a teljeskörű tájékoztatást. Tartalmas, élményekkel teli délelőttben volt 

részünk.Méltán lehetnek büszkék az Önök által vezetett intézményre, pedagógusokra és 

diákokra. köszönjük:)

Hogyan kell jelentkezni?

A felvételi eljárásrend alapján meg kell írnia központi felvételit. 

Benyújtani az általános iskolában a felvételi jelentkezést iskolánk 

valamelyik tagozatára, majd március 5-én részt kell venni a szóbelin.

Nincs kérdésem. Részletes, korrekt tájékoztatást kaptunk. Köszönjük. 

Külön gratuláció a profi szervezés és a változatos program miatt. köszönjük:)

Számunkra az Önök iskolája az első opció, ezért a logisztikán kívűl valamennyi ágazatot be 

fogjuk jelölni. A lányomnak nagyon szinpatikus az egész iskola, minden szempontból 

megfelelne. A felvételi előkészítőn is részt vesz, nagyon jól érzi magát a foglalkozásokon és 

a felkészítő tanárokat is kedveli. Ezt jó hallani, továbbítani fogom a kollégák felé!

Mindent megtudtam. Nagyon szimpatikus az iskola. Gratulálok hozzá! köszönjük:)

Kérdésem nem lenne, csak szeretném Önöknek és a segítő diákoknak megköszönni a mai 

napot! Nagyon jó volt a nyílt nap megszervezése, köszönjük! köszönjük:)

Minden kérdésre választ kaptunk. köszönjük:)

Sporteredmények. Leginkább a foci, mert a kisfiam focizik :)

Támogatjuk a diákokat abban, hogy az általuk már elkezdett sportot 

folytatni tudják. Támogatjuk őket hogy részt vegyenek versenyeiken, 

fejlődhessenek. Mi az iskolában szervezünk házibajnokságokat is, van 

amikor jobb csapatunkkal nevezünk külső megmeérettetésre, de 

nem ez a cél. Mozogjon minél többet és okosan a gyermek:)



Lányom egy angol órán vett részt, mely ugyan tetszett neki, de a speciális képzésekről és 

irányokról nyilván ez az óra nem adott tapasztalatot. Jó lett volna, ha nem az utolsó 

alkalomra sikerül eljutnia (rajtunk múlt!), és talán egy második nyílt napon olyan órát is 

látogathatott volna, amely a techikumi sajátosságoknak megfelel.

Azt tudjuk, hogy ha ide jelentkezne és sikerrel felvételizik, akkor bementi szintek alapján 

bontják az osztályt, de ő sajnos nem járta körbe, hogy ez pontosabban mit jelent, valamint a 

NYEKes tanmenet végén milyen szintű nyelvtudás várható el a diákoktól. Ez utóbbi 

érdekelne nagyon. Azaz realitás-e hogy érettségi-emelt érettségi szintű (B2 vagy akár 

magasabb szintű) nyelvtanulás a tanmenetbe illeszthető?

1. Aki nem nyekes osztályba jár, az együtt tanul 3 osztályból a vele 

azonos szintű diákokkal. Az idén csak angolos csoport indult 6 

különböző szinten. Számukra a május nyelvi mérés alapján 

választottunk tankönyvet és igazítottuk hozzájuk  a tanmeneteket. 

Félévkor biztosan megnézzük a csoportokat és akit szükséges azt akár 

jobb akár gyengébb csoportba is átsorolunk, hogy valónban a saját 

szintjének megfelelően tanulhasson. 2. A nyekes osztályokban 

minimum szint a b2 nyelvvizsga legkésőbb 10. végéig. Ezt  a 

legtöbben jóval korábban teljesítik, így a nyelvizsgával rendelkezők 

azonnal folytatják és akkor már cél a felsőfokú nyelvvizsga. Minden 

tanulónak előrehozott középszintű érettségi az első lépés, 11. év 

végén, majd 12.-ben akár szeptemberben emelt szintemelő. 3. 

Olyannyira beilleszthető a nyelvvizsga és az emelt szint, hogy a 2023-

as érettségi időszakban végzett nyekes osztályból mindenkinek van 

B2 nyelvvizsgája, 9 főnek felsőfokú, 30-ból 29-en tettek emelt szintű 

érettségit és nem volt 60% alatti eredmény. 

Heti hány órában oktatják az idegen nyelvet a az egyes évfolyamokon? Oktatnak gépírást a 

gazdálkodás-menedzsment szakon? Köszönjük!

gépírást mindenki 2 évig tanul, digitális alkalmazásoknak hívják  

atantárgyat. Ez a 10-es alapvizsgában is szerepel. A nyelver minden 

évfolymon 5 órában kell tanítani, mi mindenhol 1 vagy 2 plusz órát is 

biztosítunk erre. 

Igazából csak a szóbeli felvételire előkészítő foglalkozások időpontja maradt kérdés. Február 14 és 28. Később hírdetjük meg  a honlapon.

Közlekedés, szállítmányozás ágazatban nem terveznek NYEK-et? Sajnos a fenntartó ezt finnaciális okból nem engedi. 


